
 

V Opavě dne 9.8.2018 

Vážený pane primátore,  

vážené zastupitelky a zastupitelé, 

 

dovolte mi, abych Vám touto cestou poděkovala za podporu prvního ročníku 

Festivalu oslavy bylin prostřednictvím grantu. Festival proběhl v sobotu 4. 8. 2018 v 

Sadech Svobody (mezi Obecním domem a Ptačím vrchem) jako součást Opavského 

léta zábavy. Na organizaci se kromě našeho spolku Jsme Yggdrasil a téměř dvou 

desítek dobrovolníků podílela také městská Opavská kulturní organizace. Festival 

navštívily stovky návštěvníků nejen z Opavy, ale také hosté z Ostravy, Nového 

Jičína, Bruntálu, Brna, Prahy a dalších měst České i Slovenské republiky a setkal se 

s velmi kladnými ohlasy.  

Děkuji tímto také Opavské kulturní organizaci za výbornou spolupráci při zajištění 

organizace festivalu, který přispěl k dobrému jménu Opavy.  Za dobu své mnohaleté 

praxe jsem měla možnost spolupracovat s různými organizacemi jak v Brně, tak v 

Praze a mohu říct, že s tak příjemným, osobitým a vždy vstřícným a profesionálním 

přístupem jsem se ještě nesetkala. Jmenovitě děkuji paní ředitelce Janě Hynarové, 

panu zástupci ředitelky Janu Kunzemu, slečně Vladaně Fuchsové a v neposlední 

řadě správci panu Řehulkovi. Těším se na naši další spolupráci nejpozději u 

příležitosti dalšího ročníku festivalu. 

 

S pozdravem 

 

Renáta Jahodová 

Hlavní pořadatelka festivalu  

předsedkyně spolku Jsme Yggdrasil  

 

 

Příloha: 

Fotodokumentace festivalu 



FESTIVAL OSLAVY BYLIN v Opavě dne 4.8.2018 
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